
Styrgrupp Sandhems utveckling 2023‐11‐22 17:00‐19:00 

Träffpunkten i Sandhem 

Ordinarie: Per Högberg, Henrik Jansson, Tommy Stenvall, Pernilla Schälin Einarsson, Karl‐Åke Löwing, 

Lars Kyrkeryd 

Ersättare: Jan Toremark, Eva Nilsson 

Digitalt: Mattias Gunnarsson, Kristofer Lindahl 

1. Öppnande 

Till justerare för dagens noteringar valdes Pernilla Schälin Einarsson. 

 

2. Föregående minnesanteckningarna 

Styrgruppens senaste anteckningar från 30/10 godkändes och lades till handlingarna. 

 

3. Befolkningsprognos 

Karl‐Åke gick igenom underlag av befolkningsutvecklingen. 

Där ser vi att utvecklingen i Sandhem har en mycket god utveckling, och står för en stor del 

av det som kommunen totalt har vuxit. 

Styrgruppen noterar att det är viktigt att de olika områdena som används i beräkningarna 

behöver vara homogent och väl definierat i rapporter och underlag. 

 

När man beräknar underlaget för Sandhems skola, så är det viktigt att områdena som ingår i 

underlaget stämmer med hur det har varit och vad som är rimligt att det skall definieras. 

 

4. Skolenkät 

Karl‐Åke gick igenom resultat av skolverkets skolenkät. 

Det finns många positiva indikationer från denna om hur kvalitén i Sandhems skola har varit.  

Noteras att denna uppföljning hade låg svarsfrekvens, men ger ändå indikationer som att 

Sandhems skola har varit bra för eleverna. 

 

5. Boende 

En genomgång har gjorts runt byggande av lägenheter i boendegruppen. 

Detta arbete fortsätter med Mullsjö Bostäder som stöd, och vi ser att det är viktigt och bra 

arbete. 

 

6. Marknadsföringsprojektet 

Mats och Fredrik har möte med Sofie Liljegren i nästa vecka. 

En idé som kommit fram är att också börja med podd. Det finns en hel del erfarenheter som 

kan användas från Per H. Det finns goda förhoppningar om att detta enkelt kan startas.   

 

7. Skolfrågan 

Mattias och Kristofer gav en statusrapport från sitt arbete. 

Arbetet är att belysa de olika perspektiven på ett så brett perspektiv som möjligt. I rapporten 

kommer också underlag från olika forskningsresultat och rapporter (noteras att det finns 

relativt lite forskning som är från Sverige). 

 

En första utgåva är beräknat till mitten av december. Då behöver denna gås igenom med 

skolgruppen och styrgruppen så att vi i dessa grupper stödjer att rapporten belyser ”alla” 



olika perspektiv – främst de som är lyfta i olika sammanhang. 

 

De olika ekonomiska kalkylerna rörande skolfastigheten är viktiga att de har en tydlighet som 

hjälper alla att förstå hur detta är beräknat. Detta då fastighetsfrågor är lite enklare att se på 

för många. 

 

Att beräkna de ekonomiska effekterna av att inte bygga en skola är svårt att bedöma, men 

dessa behöver belysas på bästa möjliga vis. 

 

Kommer det fram olika perspektiv runt skolfrågan, så skicka det till Pernilla som säkerställer 

att Kristofer och Mattias får informationen. 

 

8. Övriga frågor 

Spolning av is i Sandhem har tidigare skett där dagens modulförskola står, så det är oklart om 

det kan ske till vintern.  

 

Den eventuella Biokolsfabriken, Puritech, är idag sannolikheten mer än 60% att den kan 

realiseras. (Men inget är klart innan det är klart). 

 

9. Nästa möte 

Onsdagen den 20 december 17:00, på Träffpunkten 

 

Vid noteringarna 

 

Per Högberg         Pernilla Schälin Einarsson 


